
 

Protokoll styremøte i NJFF Rogaland 29/4-25: 
Sted: Jåttåvågen – Teams.  

Til stede: 
Styret: Tore Skogen, Lise Dalen, Ragnhild Ottesen, Torstein Gåsland, Marthe H. Kjørkleiv.  

Vara: Oddvar Vermedal. Utvalgsledere: Jan Atle Larsen, Knut Ivar Skogland. FNF-representant: Trond 
Austrheim. Ansatte: Tore Gilje (Styrepålagt møtearrangør). Frivillig: Fredrik Fugelli, Anita Træet. 

Forfall: Olav Kolltveit, Adem Seferagic, Bengt Oftedal, Knut Ståle Eriksen, Geir Walland.  
Styrets medlemmer har ordinær møteplikt til styremøter, resten av innkalte har møte og talerett. 

SAKSLISTE: 

Innledning:  Protokoll fra styremøte 10 mars ble godkjent uten merknader. 

Påminnelse: Åpenhet er viktig, spesielt for regionlaget. Likevel: De tillitsvalgte på styremøtene har 
ikke mulighet for å uttale seg eksternt om saker som ikke ligger inn under protokollføringer. 
(Referatsakene er mer utfyllende og holdes derfor internt)   

Orienteringssaker: 
 
Fra regionsekretær: 

- Økt fremdrift i prosess med friluftslivets hus i Stavanger og nybygg Frilager på Forus.  
- Nytt administrasjonsbygg for Frilager er igangsatt på Forus 
- Utsatt filmfremvisning Silent Waters pga liten påmelding. Ny dato ikke satt. 
- Oppdateringskurs skyteinstruktører er nå klart, digitalt kurs for alle registrerte 

skyteinstruktører.  
- Regionsekretærens arbeidsoppgaver Q2 er utarbeidet av Tore G. Arbeidsmengden fra 

Regionlaget ligger på et greit plan. 
- Møte med Nav mht å prøve ut arbeidssøkende. Tore skal ha et møte med Nav.  
- Medlemsoversikt pr 1. april 2025: Med 8503 medlemmer er vi det 3. største regionlaget i 

NJFF. Økningen er på 3,2% siste året. Kvinner har økt 7,6% og er nå på 1083 medlemmer*. 
Med 1454 B/U-medlemmer er vi nest størst i NJFF, til tross for en nedgang på 0,8%. Oslo og 
Akershus er de eneste regionene med økning i denne gruppen. Totalt i NJFF er det en økning 
på 1,9%, der familiemedlemsskap har økt med 11,8% . 16% av NJFFs medlemmer har 
familiemedlemskap (18 336 av 113 954). 

- RS-møte, Tore Skogen var på Flå. 19 regionledere. Arbeidsprogrammet ble godkjent. 
Regnskapet var også bra, og er nå snudd til positivt resultat.  



• Stor enighet om å rydde i sakene før LM, slik at viktige strategier får tid i stedet for mye 
ordkløyverier mht vedtektsendringer. I tillegg mener Oddvar at kanskje også RS bør 
sende inn saker til LM.  

• LetsReg-påmeldingssystem fungerer utrolig bra. e-læring for tillitsvalgte. NJFF er blitt 
synligere og har fått en sterkere stemme, fokus på markedsføring og bedre struktur. Må 
bli flinkere på kommunikasjon i alle ledd. Særlig viktig å nå barn og unge.  

• Større trykk på saker om anadrom fisk etter Landsmøtet. Villaks/ Havbruksmeldingen, 
Oslofjorden.  

• Ny viltressurslov. Fremtiden til jakt? 97,6% av nordmenn jakter ikke!! Men nordmenn har 
fortsatt stor tillit til at jakt både er bærekraftig og foregår på sikkert og humant vis. 

• Ny mulig arbeidstidsordning og oppgaveinstruks for regionsekretærene er under 
revidering sentralt, i samarbeid med regionenes sekretærer og ledere.  

• Omdømmet til NJFF er med i en samfunnsundersøkelse. vi ligger godt an, rett bak 
Turistforeningen. Strategier legges ut fra resultatene i undersøkelsen. 

 
FØLGENDE SAKER ER OVERFØRT FRA TIDLIGERE STYREMØTER: 

 

Sak 10/25: Viltseminar – oppstart arbeid – Fremdrift 

Foreløpige planer: Avholde viltseminaret i februar 2026. Prosjektledelse er Jaktutvalget, videre deltar 
Tore S, Olav K, assistert av regionsekretær m.fl. Olav og Knut Ivar har koordineringsansvar. Drar inn 
Tore G, Øyvind Træet m.fl ressurspersoner ved behov. Oppstartsmøteinnkalling ved Tore G snarest. 

NYE SAKER: 

Sak 22/25: Evaluering Årsmøtet 2025 

Tilbakemeldinger og erfaringer etter årsmøtehelgen: 

- Mye skryt fra de sentrale gjestene, Rogaland er ”mal”. De følte seg i tillegg veldig godt 
ivaretatt. 

- Rød tråd, med matnyttige innslag. 
- Vellykket årsmøte. Grei plass og bra lokaler. Prisen er også lavere enn andre aktuelle hotell.  

Sak 23/25: Valgkomiteens/styret og utvalgenes arbeid 2025 

Regionsekretær har utarbeidet forslag til ny instruks for valgkomiteens arbeid.  

Vedtak: Terje blir foreslått som leder av valgkomiteen. Han ser på forslaget til arbeidsinstruksen, 
og sender den tilbake til styret for godkjenning. 

Diskusjon om revisjon av utvalgs størrelse og organisering i fremtiden  
 

Sak 24/25: Skytebanekampanje NJFF (Landsmøtevedtak) 

- Plakat til utgangspunkt for å henges opp ved skytebane. Evt. omskrives og brukes. 
- Invitere media til en dag på skytebanen 
- Betalt synlighet i NJFFs sosiale media. 
- Registrering av lokale skytebaner, antall jegere, antall årlige JP og kontaktinfo. Dette 

skal sendes inn til Hvalstad. 



 

Sak 25/25: Høringer/uttalelser/viktig e-post-info, til-fra NJFF Rogaland: 

FNF: Trond Austrheim orienterte fra FNF siste periode: 

- Møte i dag i FNF. Viktig framover: Få bedre fem i media hvilke lokalforeninger/ forbund som 
har uttalt seg når det skrives kronikker. 

- Valgår. Har vi – NJFF Rog noen planer for arrangementer? FNF har avsatt opptil kr. 75 000 av 
til markeringer. Blir FNF-arrangement 28/8 

- Vannregionplan, Knut Ståle jobber med dette, Trond kan evt hjelpe. Få med hvilke vassdrag 
som bør prioriteres. Da kan det henvises til dette senere. 

- Mellomstrand, mulig ny vindkraft. Bransjen snuser heller på nabokommuner før de går inn i 
Bjerkreim nå. 

- Bra høringssvar fra Trond innsendt til Nye Veier. (Ki ble brukt – effektivt!) 
- Mye forurensning i bynære vassdrag for tiden etter utslipp. Dette må tas alvorlig. 
- Ellen Hagen, tok tak i utslipp i Tauvassdraget. 
- Kraftverket på Gjedrem, uheldig sak med rist som ikke fungerer og berger smolt på vei ut. 
- Sandsavatn og Suldal, NVE søkes om disp minstevannsføring i fiskesesong. Oddvar er på 

saken. 

Utsendte høringsinnspill/uttalelser fra NJFF Rogaland siden forrige styremøte: 

Til Nye veier AS: Høringsuttalelse -Nye E39 Bilstad-Bue.  

 
NYE mottatte høringer: 

Fra NVE 23.04.2025: NVE ref.: 202508791-2. Høyring av søknad om løyve til mellombels fråvik frå 
manøvreringsreglementet for Sandsavatn og Suldalslågen i Suldalsvassdraget i Suldal kommune, 
Rogaland fylke. Minstevannføring på ugunstige tidspunkt. Oddvar tar kontakt med berørte parter.  

Andre brev/mail til NJFF Rogaland: 
 
Fra NVE 18.03.2025: Vår ref.: 202314829-147. NVE har fastsett utgreiingsprogram for 420 kV 
kraftleidning Sauda– Blåfalli og Blåfalli transformatorstasjon.  
 
Fra Skatteetaten: Mars 2025: Aksjeoppgave 2024 Jakt og Fiskesenteret/NJFF Rog. Formuesverdien på 
våre 7 aksjer i JFS AS er ca. kr. 77 327. 
 
Tillatelser gitt fra Statsforvalteren: 
Alle henvendelser fra Fylkeskommunen, NVE og Statsforvalteren ivaretas fortløpende, og sendes 
videre til enten regionutvalgene eller lokalforeningene for vurderinger ift til hvilken reaksjon man 
skal utøve. 

Det har som vanlig i denne perioden kommet flere tillatelser fra Statsforvalteren knyttet til 
vassdragstiltak. Alle er fortløpende videresendt til de aktuelle lokalforeningene og/eller fiskeutvalget-
Sjøørretprosjektet v Knut Ståle, Trond m.fl. og kan evt listes opp til styremøtene på oppfordring 

Sak 26/25: Fast post fra utvalgene: 

Utvalgslederne som er tilstede informerer kort om status i sitt utvalg: 



Jan Atle, Jakthund: Sauda JFF har innsendt klage på vedtak i kommunestyret om utvidet båndtvang. 
Sak støttet av NJFF Rogaland. Nytt Statskog og Nina-prosjekt i oppstart nå: Verdensledende 
omfattende forskning i 3 år fremover i landet på hvordan rype og storfugljakt påvirker bestanden.  

Marthe, B/U: Søkt om midler til ungdomscamp. Samling for lokale B/U-kontakter til høsten.  

Ragnhild, kvinner: Sentral samling for regionale kvinnekontakter, lite matnyttig. 

Knut Ivar Skogland, Jakt: Viltressurslov, jobbes med dette i utvalget. Er spente på de nye forskriftene 
som følger dette. Og om de kommer før loven blir vedtatt.  

Håkon Åmot har skrevet et utkast til tekst om en omlegging av Jaktfelt, som skal styre dette i 
NJFFregi mer mot jegeren. 

Sak 27/25: Annet:  

-Mottatt innspill fra Ragnhild: Utfordringer med å finne frivillige til aktiviteter. Tore: Sauda har laget 
en struktur med en person som har kommunikasjon mot frivillige. Trond kjørte søk på KI og fikk opp 
gode forslag! Videresendt. 

-Sykmeldinger sentralt, vi er bedt fra NJFF om å fremme det som skal skje i vår region fremover. Det 
er litt diskusjoner om hvordan vi best skal kommunisere utad. Vi ønsker et mediakurs/ Webinar 
knyttet til dette. 

-Ny dato styremøte: Mandag 26. mai klokka 18. 

 

Mvh  

Lise Dalen - Sekretær i regionstyret  

Tore G - regionsekretær 

  


